
 

        

Protokół nr XXIX/III/21 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 25 lutego 2021 r. 

 

Część I. 

1. Sprawy proceduralne 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 18:49.     

Obrady odbyły się w trybie zdalnym (z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość, internetowa aplikacja Zoom) zgodnie z art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o 

szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 

2020 r., poz. 374).  

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pani Małgorzata 

Bednarek. Przewodnicząca Rady Miejskiej powitała: Radnych, Burmistrza Lądka-Zdroju Pana 

Romana Kaczmarczyka, Panią Wiceburmistrz Alicję Piwowar, Skarbnika Gminy Panią 

Wiolettę Wiśniewską, Radcę Prawnego Panią Irenę Brzozowską, Prezesa Lądeckich Usług 

Komunalnych Pana Jerzego Szymańczyka, Panią Ewelinę Siemianowską, Panią Annę Witos 

oraz pracowników UMiG obsługujących sesję.  

Przewodnicząca Rady sprawdziła obecność odczytując kolejno nazwiska radnych i stwierdziła 

quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. Udział w sesji potwierdziło 14 

radnych. Nieobecna: Magdalena Podyma. 

Ogłoszony porządek obrad:   

 1. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2021 rok; 

b) w sprawie przedłużenia realizacji zadania pn. Budowa chodnika wzdłuż drogi 

wojewódzkiej; 

c) w sprawie powierzenia uprawnień Burmistrzowi Lądka-Zdroju; 

d) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Lądek-Zdrój na lata 2021-2027; 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych; 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Lądek-Zdrój; 

g) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Wójtówka;  

h) w sprawie zmiany uchwały nr XIX/129/2020 Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 28 maja 

2020 r.; 



 

 

i) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Lądka-Zdroju; 

j) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lądek-Zdrój w 2021 roku”; 

k) w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej Lądka-Zdroju dla uczniów; 

l) w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2024”; 

ł) w sprawie rozpatrzenia petycji. 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

4. Informacja na temat działalności spółki gminnej LUK sp. z o.o. – kierunki rozwoju.  

5. Informacja na temat promocji gminy i współpracy z miastami partnerskimi.  

6. Oświadczenia, wnioski radnych. 

7. Zamknięcie obrad.                                                                                                                                                                                                                                                            

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju przedstawiła propozycję trzech zmian w 

porządku obrad. Złożyła wniosek aby w części II przenieść Informację na temat działalności 

spółki gminnej LUK sp. z o.o. – kierunki rozwoju z punktu 4 do punktu 1, tak aby ww. 

informacja znalazła się przed blokiem uchwał.   

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o zmianę porządku obrad; w głosowaniu 

imiennym wzięło udział 14 radnych; 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła kolejny wniosek o zmianę porządku obrad, polegającą na 

zamianie w części II, w pkt 2 podpunktu a) z podpunktem d) – tak aby jako pierwszy 

rozpatrywany był projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Lądek-

Zdrój na lata 2021-2027. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o zmianę porządku obrad; w głosowaniu 

imiennym wzięło udział 14 radnych; 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła kolejny wniosek o zmianę porządku obrad, polegającą na 

wykreśleniu z porządku obrad w części II w punkcie 2 podpunktu g) rozpatrzenie projektu i 

podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Wójtówka. Wycofanie projektu uchwały spowodowane jest 

tym, że projektant nie był w stanie do sesji przygotować pliku GML, o którym była mowa na 

Komisji ds. Gospodarczych.  

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o zmianę porządku obrad; w głosowaniu 

imiennym wzięło udział 14 radnych; 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju przegłosowała zmianę porządku obrad.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej przywitała Pana Zbigniewa Łopusiewicza Przewodniczącego 

Rady Powiatu, który w tym momencie dołączył do obrad.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju zapytała, czy są uwagi do protokołów z 

poprzednich sesji. Radni nie mieli uwag.  



 

Poddano pod głosowanie protokół nr XXVII/I/21 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 

28 stycznia 2021 r. Radni głosowali imiennie, przyjęli protokół jednogłośnie, 14 głosów „za”. 

 

Poddano pod głosowanie protokół nr XXVIII/II/21 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju z dnia 9 lutego 2021 r. Radni głosowali imiennie, przyjęli protokół 

jednogłośnie, 14 głosów „za”. 

Część II. 

1. Informacja na temat działalności spółki gminnej LUK sp. z o.o. – kierunki rozwoju. 

Głos zabrał Prezes Lądeckich Usług Komunalnych Sp. z o.o. Pan Jerzy Szymańczyk. W 

swojej wypowiedzi przedstawił uzupełniające informacje na temat działalności spółki oraz 

odpowiedział na pytania radnych zadane na posiedzeniu Komisji ds. Gospodarczych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała Panu Prezesowi za szerokie omówienie tematu 

i udział w sesji.  

2. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach: 

 

a) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Lądek-Zdrój na lata 2021-2027 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że wpłynęła autopoprawka do projektu 

uchwały i poprosiła o zabranie głosu Panią Annę Witos, aby wyjaśniła czego dotyczą zmiany 

wprowadzone do projektu.  

Pani Anna Witos wyjaśniła, że naniesione zmiany dotyczyły uaktualnienia danych z zakresu 

edukacji, poprawiono błędy pisarskie oraz uzupełniono informacje w dziale turystyki. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju. Bur-

mistrz Roman Kaczmarczyk w swojej wypowiedzi przestawił główne założenia projektu 

uchwały oraz omówił najważniejsze cele strategiczne.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała Radnych czy mają pytania do projektu uchwały.  

O udzielenie głosu poprosił Radny Łukasz Mróz. Zapytał czy Radni otrzymają projekt wraz z 

poprawkami.  

Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że projekt uchwały z autopoprawkami został zamiesz-

czony na portalu ok. godziny 14:00.  

Głos zabrała Radna Dorota Łakucewicz. Zapewniła Radnych, że była w kontakcie z Paniami 

Anną Witos i Eweliną Siemianowską i wspólnie pracowały nad tym, aby jak najlepiej dopraco-

wać projekt uchwały.  

Głos zabrała Pani Anna Witos. Potwierdziła, że projekt uchwały wraz z autopoprawkami został 

złożony w Biurze Rady w formie pisemnej. 

O udzielenie głosu poprosił Radny Sławomir Walentynowicz. Wyraził swoje wątpliwości, czy 

projekt uchwały wraz z autopoprawkami jest procedowany właściwie, skoro Radni nie byli w 

stanie się z nim zapoznać.  

Głos zabrała Pani Prawnik Irena Brzozowska. Odpowiedziała, że jeśli Radni otrzymali projekt 

ww. uchwały wraz z porządkiem obrad procedura przebiega prawidłowo. Zapytała również, 

czy poprawki naniesiono pisemnie, czy tylko w formie ustnej.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Ewelina Siemianowska i potwierdziła, że poprawki zostały nanie-

sione pisemnie.  

O udzielenie głosu poprosił Radny Leszek Pazdyk. Zwrócił uwagę na fakt, że projekt uchwały 

był procedowany na posiedzeniu Komisji ds. Gospodarczych. Rozmawiano o poprawkach, 



 

 

które nie zmienią głównego kształtu Strategii, ustalono jakie informacje maja zostać uzupeł-

nione, a opinia Komisji była pozytywna.   

Głos w tej sprawie zabrała również Radna Beata Dańkowska-Szczygieł. W jej opinii wszelkie 

procedury zostały zachowane. Zgodnie z umową Radni otrzymali projekt uchwały wraz z au-

topoprawkami na portalu oraz informację za pośrednictwem wiadomości sms. Każdy z Rad-

nych mógł się zapoznać z treścią poprawionego projektu.  

Głos jeszcze raz w tej sprawie zabrała Radna Dorota Łakucewicz. Zwróciła się do Radnych 

jako osoba bezpośrednio zaangażowana w prace nad powstaniem dokumentu i poprosiła o przy-

chylenie się i przyjęcie Strategii w takiej formie.  

O udzielenie głosu poprosił jeszcze Radny Łukasz Mróz, który tytułem uzupełnienia wyjaśnił, 

że jest to blisko dwustustronicowy dokument, stąd problemy z jego zapoznaniem się w krótkim 

czasie.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. Go-

spodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała 

projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą z autopoprawkami, w głosowaniu imiennym wzięło 

udział 13 radnych (Przewodnicząca poinformowała że Radny Tomasz Stuła musiał z ważnych 

powodów opuścić obrady i nie weźmie udziału w głosowaniu); 10 głosów „za”, 3 głosy 

„wstrzymujące się”.  

 Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIX/209/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Małgorzata Bednarek ogłosiła dziesięć minut przerwy w 

obradach. Obrady wznowiono o godz. 17:36.  

 

b) w sprawie przedłużenia realizacji zadania pn. Budowa chodnika wzdłuż drogi woje-

wódzkiej 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. Go-

spodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; 

13 głosów „za”- jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIX/210/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

c) w sprawie powierzenia uprawnień Burmistrzowi Lądka-Zdroju 

 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju wyjaśniając, jakiego rodzaju uprawnień dotyczy projekt 

uchwały. Chodzi o regulowanie cen biletów do lądeckiego Arboretum za pomocą zarządzeń. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. Go-

spodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała 

projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; 

13 głosów „za”- jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIX/211/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 



 

d) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2021 rok 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik Wiolettę Wi-

śniewską, która w kilku słowach przedstawiła zmiany w budżecie po stronie dochodów i wy-

datków.   

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinformo-

wał, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; 

12 głosów „za”, 1 głos „przeciw”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIX/212/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych; 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju informując, że zmiana uchwały polega na zmniejszeniu 

częstotliwości odbioru odpadów z nieruchomości niezamieszkałych, czyli od osób prowadzą-

cych działalność gospodarczą. To wpłynie na obniżenie opłaty za odpady komunalne dla ma-

łych firm.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinformo-

wał, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

 

O udzielenie głosu w sprawie projektu uchwały poprosił Radny Artur Dobrzyński. Radny po-

wiedział, że projekt nie był konsultowany z żadnym z przedsiębiorców z ulicy Kościuszki. 

Ceny za odbiór odpadów dla przedsiębiorców są bardzo wysokie, mimo że nie każdy zakład 

generuje odpady wszystkich frakcji. Radny dodał, że na ulicy Kościuszki brakuje koszy.  

 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju, wyjaśniając że projekt zmiany uchwały powstał na wnio-

sek przedsiębiorców, jest propozycją wyjścia z trudnej sytuacji. Jeśli gdzieś brakuje koszy, od-

pady można również wystawić w workach, zostaną odebrane.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; 

13 głosów „za”- jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIX/213/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Lądek-Zdrój  

 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; 

13 głosów „za”- jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIX/214/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

g) w sprawie zmiany uchwały nr XIX/129/2020 Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 28 

maja 2020 r. 



 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju, który 

wyjaśnił, że zmiana uchwały jest związana z niewielkim błędem graficznym w załączniku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. Go-

spodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała 

projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Wiceprzewodniczącego Komisji 

Uzdrowiskowej Pana Artura Dobrzyńskiego, który poinformował, że Komisja pozytywnie opi-

niowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; 

12 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIX/215/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

h) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Lądka-Zdroju 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju, który 

wyjaśnił, że zmiany zawarte w projekcie uchwały dotyczą czterech miejsc: terenów pod 

fotowoltaikę na Zatorzu, byłych ogródków działkowych, terenów przy stawach oraz budynku 

Złoty Łan.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinformo-

wał, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Pan Artur Dobrzyński, który poin-

formował, że Komisja Uzdrowiskowa również pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; 

12 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIX/216/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

i) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lądek-Zdrój w 2021 roku” 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji ds. 

Społecznych Panią Dorotę Urbańczyk, która poinformowała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; 

13 głosów „za”- jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIX/217/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

j) w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej Lądka-Zdroju dla uczniów 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji ds. 

Społecznych Panią Dorotę Urbańczyk, która poinformowała ile wniosków o przyznanie 

stypendiów wpłynęło oraz jak były procedowane. Komisja ds. Społecznych zaproponowała 

przyznać stypendium sportowe Izabeli Targosz. Przewodnicząca Komisji Pani Dorota 

Urbańczyk odczytała projekt uchwały w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju dla uczniów. Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w takiej formie. 



 

Głos zabrała Radna Dorota Łakucewicz, która poprosiła aby zostały przedstawione pozostałe 

dwie kandydatury, których wnioski zostały odrzucone.  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych odpowiedziała, że to członkowie Komisji rozpatrują 

wnioski i przedstawiają stosowny projekt uchwały.  

O udzielenie głosu w tej sprawie poprosiła również Radna Beata Dańkowska-Szczygieł, która 

wyraziła opinię, że  Radni powinni mieć możliwość zapoznania się ze wszystkimi wnioskami.  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych odpowiedziała, że można było zapoznać się z 

wnioskami w Biurze Rady.  

Głos ponownie w tej sprawie zabrała Radna Beata Dańkowska-Szczygieł ponawiając swoją 

prośbę, aby wszystkie wnioski były zamieszczone na portalu dla Radnych.  

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych i poinformowała, że można również 

zapoznać się z treścią protokołu z posiedzenia Komisji ds. Społecznych.  

O udzielenie głosu w tej sprawie poprosił Radny Sławomir Walentynowicz, który wyraził 

poparcie dla wypowiedzi Radnej Beaty Dańkowska-Szczygieł.  

Głos w dyskusji zabrał jeszcze Radny Łukasz Mróz, zwracając m.in. uwagę na fakt, że każdy 

Radny, nawet nienależący do Komisji, może wziąć udział w jej obradach.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; 

12 głosów „za”, 1 głos „przeciw”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIX/218/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

k) w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2024” 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji ds. 

Społecznych Panią Dorotę Urbańczyk, która poinformowała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych;  

13 głosów „za”- jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIX/219/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

l) w sprawie rozpatrzenia petycji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Panią Agatę Opiłę, która omówiła główne założenia projektu uchwały i 

poinformowała, że Komisja pozytywnie go zaopiniowała. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych;  

13 głosów „za”- jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXIX/220/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Małgorzata Bednarek udzieliła głosu 

Przewodniczącemu Rady Powiatu Panu Zbigniewowi Łopusiewiczowi. Przewodniczący na 

początku pogratulował przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Lądek-Zdrój na lata 2021-2027. W 



 

 

dalszej części wypowiedzi omówił po krótce tematy poruszane na sesji Rady Powiatu oraz 

bieżące sprawy dotyczące Powiatu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała Panu Łopusiewiczowi za udział w sesji.  

 

3. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami przesyłając na portal materiały w 

formie elektronicznej.  

 

Pytanie do sprawozdania z działalności Burmistrza zadała Radna Edyta Kolendo. Radna 

zapytała o przebieg spotkania z Panią z Urzędu Marszałkowskiego ws. wideokonferencji dot. 

odwiertu i współpracy z Uzdrowiskiem.   

 

W odpowiedzi Burmistrz Lądka-Zdroju przedstawił po krótce przebieg rozmów w tej sprawie. 

Wyjaśnił, że Pani objęła funkcję dwa tygodnie temu i nie znała tematu. Wysłuchała relacji Pana 

Burmistrza i udała się na spotkanie z Panią Prezes Uzdrowiska 

 

Kolejne pytanie do sprawozdania zadała Radna Beata Dańkowska-Szczygieł. Radna zapytała 

czy w związku z rozstrzygnięciem konkursu Czyste Powietrze są przewidziane jakieś 

dodatkowe środki dla osób, które poniosły koszty, a nie otrzymały dotacji.  

 

Burmistrz Lądka-Zdroju odpowiedział, że po konsultacjach z Panią Skarbnik zostały 

wygospodarowane na to dodatkowe środki i każdy kto nie otrzymał dotacji ze swojej winy 

otrzyma 5.000,00 zł wsparcia.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

4. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Pani Małgorzata Bednarek w kilku zdaniach 

przedstawiła bieżące sprawy z działalności Rady. Przewodnicząca po krótce omówiła spotkania 

i uroczystości, w których brała udział oraz korespondencję, która wpłynęła do Biura Rady.  

Przewodnicząca wspomniała, że 12 lutego reprezentując Radę Miejską, brała udział w 

pogrzebie Pana Adama Szmidta. Przy tej okazji zaproponowała, aby uczcić pamięć tej ważnej 

dla Lądka osobistości minutą ciszy.  

Radni, Burmistrz Lądka-Zdroju oraz wszyscy pozostali biorący udział w sesji Rady Miejskiej 

Lądka –Zdroju uczcili pamięć Pana Adama Szmidta minutą ciszy.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część 

protokołu. 

5. Informacja na temat promocji gminy i współpracy z miastami partnerskimi. 

Radni po zapoznaniu się z Informacją na temat promocji gminy i współpracy z miastami part-

nerskimi nie mieli uwag. 



 

 

6. Oświadczenia, wnioski radnych. 

 

Nie było żadnych oświadczeń i wniosków radnych.  

 

7. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata 

Bednarek zakończyła obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

Protokołowała:   

Emilia Pilarska 

         (-) 

 

  

 

 

   

 

 

 

 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 25-02-2021 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

   25 lutego 2021 r. 


